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  PROTOKÓŁ Nr XXXIV/2017 
z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 23 stycznia 2017 r. 
 

 
 

Ustawowa liczba Radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 15 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1000 

 

 

 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Jacek Ciapała 
3. Władysław Czerwiński 
4. Rafał Fogiel 
5. Michał Gaczkowski 
6. Sebastian Gaik 
7. Ireneusz Kuczyński 
8. Grzegorz Królik 
9. Jan Ratajczyk 
10. Adam Stobiecki 
11. Włodzimierz Warmus 
12. Paweł Wąs 
13. Mirosław Włóka 
14. Konstanty Ruciński 
15. Sławomir Szczur 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa     Wojciech Ostrowski 
2. Radny Rady Powiatu                 Tomasz Michalczyk 
3. Skarbnik Gminy      Czesław Pacan 
4. Kierownik Referatu Gospodarki               Elżbieta Purgał-Gębalska 

Nieruchomościami i Rolnictwa    
5. Kierownik Referatu Ogólno-Organizacyjnego  Ilona Zawisza  
6. Radca prawny                 Barbara Balcerzyk-Bojarczuk 
7. Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych          Michał Kieszkowski 
8. Przewodnicząca Zarządu Obwodu w Sulejowie           Małgorzata Domosławska 
9. Sołtysi z terenu Gminy Sulejów 
 
 

 
 

Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Otwarcia XXXIV sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa, 
radnych Rady Powiatu, sołtysów oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 
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Punkt 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 
Zmiany do porządku obrad wnieśli: 
 
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 
sesji projektu uchwały w sprawie : 
 
a) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego, 
b) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego poza czasem  

przeznaczonym na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę dzieci do lat 5. 
 
 
 
Radny Rafał Fogiel wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa.  
 
Wyjaśnił, że jest to taki sam projekt uchwały jaki był przedłożony Radnym Rady Miejskiej                   
w październiku 2016 r.  
Jest w tej sprawie wyrok sądu. Zaistniał błąd matematyczny, który radni chcą uregulować.    
Po zgłoszeniu projektu uchwały rozdał radnym treść projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że nie otrzymał 
żadnego pisma Wojewody Łódzkiego w sprawie poprawienia uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. Zaproponował, żeby tą uchwałę podjąć w 
normalnym trybie na następnej sesji Rady Miejskiej.  
Zapytał, czy jest to takie pilne, że radni chcą to koniecznie podjąć na dzisiejszej sesji.  
Stwierdził, że sposób wprowadzenia tego projektu jest niewłaściwy, ponieważ odbywa się 
to już po otwarciu sesji. Nie została zachowana procedura objęta Statutem Gminy Sulejów.  

 
 

Radny Rafał Fogiel wyjaśnił, że został wydany wyrok sądu w którym to wykazano 
błąd matematyczny w wynagrodzeniu Burmistrza Sulejowa. Dlatego składam projekt  
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa, żeby wyprostować 
błąd jaki został popełniony.  
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Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski wyjaśnił, że nie mam nic wspólnego z żadnymi 
wyrokami sądu. Burmistrz Sulejowa od obniżenia swojej pensji nigdy się nie odwołał. Odwołał 
się do sądu Wojewoda. Dzisiaj znowu za moimi plecami wprowadzana jest uchwała 
podnosząca mi pensje o 9 lub 6 złotych. Dyrektorzy szkół mają dodatki funkcyjne                   
ok. 1000-1500 zł, moi kierownicy mają dodatki w kwocie 600 zł. Dodatek funkcyjny 
burmistrza jest w tej chwili wycenione przez radnych na 30 zł netto.                                              
Jesteśmy jedyną gminą, która nie głosowała jeszcze nad budżetem. 21 grudnia radni powinni 
zagłosować, być za lub przeciw. Prosiłbym radnych o odrzucenie projektu uchwały                                    
o wynagrodzeniu, a żeby Szanowna Rada przegłosowała uchwałę o budżecie. Nie możemy 
realizować inwestycji dopóki nie mamy uchwalonego budżetu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki ogłosił 10 minut przerwy.  

 
Radny 
Sebastian Gaik 
         Stwierdził, ze zaistniała kwestia sporna.  
         Złożył wniosek formalny, żeby ten projekt uchwały przesunąć na następną sesję  
         Rady Miejskiej w Sulejowie.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki  

Wyjaśnił, że zgodnie z zapisem zawartym w Statucie Gminy wnioskodawca może  
wycofać złożony wniosek. 
Nie możemy w formie głosowania przesuwać tego projektu uchwały na następną  
sesję rady Miejskiej, ponieważ tego punku nie ma jeszcze w porządku obrad.  
Stwierdził, że wniosek formalny jest bezzasadny i nie może go przyjąć. 

 
 
Radca Prawny 
Barbara Balcerzyk - Bojarczuk 
          Stwierdziła, że jeżeli ta uchwała zostanie podjęta przez radnych to zostanie uchylona  
          przez Wojewodę Łódzkiego. Lepiej ten projekt uchwały przesunąć na następną sesję 
          Radny Miejskiej w Sulejowie.  
 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekt uchwały, która ma być wprowadzona do porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekt  uchwały otrzymali w trakcie trwania sesji. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku 
obrad. 

 
a) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego, 
 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
za   15 
przeciwnych   0 
wstrzymujących  0 

 

b) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego poza czasem  
przeznaczonym na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę dzieci do lat 5. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku 
obrad. 
 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
za   15 
przeciwnych   0 
wstrzymujących  0 

 

c) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku 
obrad. 
 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
za    7 
przeciwnych   8 
wstrzymujących  0 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
4. Uchwalenie budżetu Gminy Sulejów na 2017 r. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2017 – 2025.   
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Sulejów i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy 
nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 
gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.                                                                                                                                        

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego poza czasem przeznaczonym na bezpłatne nauczanie, wychowanie                           
i opiekę dzieci do lat 5. 

9. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
10. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
11. Zakończenie obrad. 

      

 

Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Punkt 3 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami 
została przedstawiona przez kierowników poszczególnych referatów Urzędu Miejskiego 
w Sulejowie.  
 

 
Punkt 4 

 
 

Uchwalenie budżetu Gminy Sulejów na 2017 r. 
 

 
 

Skarbnik Gminy Sulejów Pan Czesław Pacan przedstawił projekt uchwały  sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Sulejów na 2017 r. . 
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Radny 
Sławomir Szczur 

Stwierdził, że projekt budżetu Gminy Sulejów na 2017 r. był bardzo szczegółowo 
omawiany na posiedzeniach komisji stałych Rady Miejskiej w Sulejowie.  
Wszyscy bardzo się cieszymy, że są budowane boiska sportowe, ale dlaczego   
realizujemy te zadania jednostronnie. Czy inni mieszkańcy to gorszy sort ludzi? 
Dlaczego nie realizujemy budowy boiska sportowego w Barkowicach? 
Koło, Mokre, Barkowice dlaczego nic się w tych miejscowościach nie dzieje?  
Bardzo ważna sprawa to wykonanie objazdu, żeby mieszkańcy nie stali w korkach. 

 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
          Stwierdził, że została udzielona odpowiedź, że boisko sportowe w Barkowicach  
          zostało ujęte w projekcie rozwoju turystyki.  
          Prowadzimy takie działania, żeby boiska były we wszystkich wioskach.  
          Chcemy, żeby ich lokalizacja była w centrum miejscowości, najlepiej przy   
          strażnicach Ochotniczych Straży Pożarnych.  
          Teraz takie boisko będzie realizowane w Krzewinach.  
          Mieszkańcy powinni także dowiedzieć się jaka jest sytuacja Luciążanki. 
          Na Luciążąnce ćwiczy 250 dzieci, jest tam opieka, trenerzy, instruktorzy. Ćwiczą tam 

dzieci także z Barkowic, Barkowic Mokrych, Nowej Wsi, Koła. Dlaczego nie 
rozmawiamy o tym jaki jest problem z Luciążanką? Klub nie może się rozwijać, jeżeli 
nie ma własności ziemi, wszelkie możliwości uzyskania dotacji są blokowane. Na 
wnioski mieszkańców związanych z klubem Burmistrz wystąpił do sądu o zasiedzenie 
tej łąki. Ugoda pomiędzy Urzędem, a wspólnotą gruntową jest możliwa do osiągnięcia. 
Mam nadzieję, że Luciążanka stanie się własnością mieszkańców Przygłowa, 
Włodziemierzowa, Barkowic, Barkowic Mokrych i wówczas natychmiast Urząd będzie 
tam inwestował. Bardzo mi zależy, żeby ten klub dalej istniał. Życzę Luciążance 
rozwiązania tego problemu. 

 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
          Stwierdził, że od objęcia urzędu przez Pana Burmistrza minęło dwa lata.  
          Podjął Pan decyzje o przerwaniu realizacji inwestycji w moim okręgu wyborczym. 
          Nie realizowane jest odwodnienie i budowa chodnika na ulicy Topolowej oraz  
          budowa ulicy Słonecznej. Było zorganizowane spotkanie w tej sprawie, jednak Pan  
          Burmistrz w tym spotkaniu nie uczestniczył.  
          Pan Burmistrz nie chce przyjąć zaproponowanych rozwiązań tylko ma swoje  
          propozycje na budowę tej ulicy. Ma się to odbywać w trzech odcinkach.  
          Uważa, ze przyjęcie zadań zawartych w projekcie budżetu na 2017 r. opóźni  
          realizacje już rozpoczętych zadań.  
         W przedszkolu w Przygłowie miał  powstać piękny plac zabaw, a Pan Burmistrz tego 

nie wykonał. Nie zrealizowano także takiego zadania jak budowa łącznika między  
         Szkołą, a salą gimnastyczną.  
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         W projekcie budżetu nie zabezpieczono także środków na termomodernizację Ośrodka  
         Zdrowia w Przygłowie. Uważam, że powinniśmy przeznaczyć środki finansowe na  
         prace remontowe w Przychodni Zdrowia w Sulejowie na termomodernizację Ośrodka  
         Zdrowia w Przygłowie. 
         Poinformował, że uczestniczył w spotkaniu z udziałem Pana Wicestarosty na którym  
         zapewniono nas, ze Ośrodek Zdrowia w  Przygłowie zostanie utrzymany jeżeli budynek 

będzie spełniał wymogi.  
         Zapytał, dlaczego nie uwzględniono środków finansowych na dofinansowanie do etatu  
         lekarza. Poinformował, że w szkole są pomieszczenia na urządzenie gabinetu 

stomatologicznego. Mieszkańcy wnoszą o urządzenie gabinetu stomatologicznego 
         w szkole.  
        Prosił o odpowiedź kiedy będzie wykonana: 
        - odwodnienie i budowa chodnika na ulicy Topolowej, 
        -  budowa ulicy Słonecznej.         
          
     
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
         Wyjaśnił, że w projekcie budżetu na 2017 r. zabezpieczone są środki finansowe  
         na Ośrodek Zdrowia w Przygłowie w wysokości 50.000 zł.  
         Odnośnie ulicy Słonecznej trwają uzgodnienia, chcemy ten problem rozwiązać. 
         Zabezpieczono środki na uregulowanie spraw własnościowych i na wykonanie projektu.  
         Jeżeli chodzi o łącznik miedzy szkołą a salą gimnastyczną to nic o tym nie wiedziałem.  
         Uważam, że jest to ważna sprawa i łącznik powinien być.  
 
 
Radny 
Rady Powiatu 
Tomasz Michalczyk 

Wyjaśnił, że w miesiącu grudniu na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Wychowania,  
Oświaty, Kultury i Sportu, w którym uczestniczyłem zawnioskowano o zwiększenie  
środków finansowych na termomodernizację Ośrodka Zdrowia w Przygłowie  
i remont Przychodni Zdrowia w Sulejowie.  
Ponadto poinformował, że w Starostwie dla lekarza zostały zabezpieczone środki  
Finansowe w wysokości 5.000 zł na etat.  

 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
        Poinformował, że w projekcie budżetu widnieje zapis „ termomodernizacja Przychodni  
        Zdrowia w Sulejowie i Ośrodka Zdrowia w Przygłowie”.  
 
 
Skarbnik 
Czesław Pacan 
         Wyjaśnił, że zostanie wykreślony zapis „Przychodnia Zdrowia w Sulejowie”.  
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Radny 
Ireneusz Kuczyński 
       Zapytał, dlaczego jedni radni są nagradzani, a inni nie.  
       Uważa, że nie ma w Gminie Sulejów drogi w takim złym stanie jak ulica Dobra Woda.  
       Jakie trzeba mieć zasługi, żeby mieć przyznane takie środki finansowe jak zabezpieczono  
       na budowę 6 ulic na Osiedlu Podklasztorze.  
       Prosił o powołanie komisji w skład, której wejdą przewodniczący komisji stałych,  
       która dokona wizji w terenie ulic, które mają być realizowane w 2017 r. na Osiedlu  
       Podklasztorze i oceni czy jest to zasadne.  
          
      Przez 3 lata wnioskowałem o założenie monitoringu. Do chwili obecnej nie zostało to  
      zrealizowane.  
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
           Na Osiedlu Podklasztorze jest do zrobienia 6 ulic, ale to jest tylko 966 m, a ulica Dobra  
           Woda to odcinek 2 km. Prosiłem na poprzedniej sesji, żeby nie wyszarpywać sobie  
           nawzajem budżetu. Stwierdził, że jest za budową ul. Dobra Woda, popiera to zadanie. 
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
      Poinformował, że w okręgu Pana Konstantego Rucińskiego należy wykonać  
      dokumentację na ul. Leśną, a można realizować ul. Podwłodzimierzów.  
      Zdaje sobie sprawę, że ulica Dobra Woda także powinna być wykonana.  
      Jednak w pierwszej kolejności należy wykonać odwodnienie, kanalizację i także chodniki.  
      Zagęszczenie jeżeli chodzi o mieszkańców jest o wiele mniejsze na tej ulicy niż  
      na terenach wiejskich.    
      Dodał, że wspólnie z Powiatem będzie realizowana ul. Taraszczyńska w Sulejowie.   
 
 
Radny 
Włodzimierz Warmus              
 Zapytał czy zostaną w budżecie na 2017 r. uwzględnione zadania: 
      - budowa chodnika w Podkałku, 
      - budowa chodnika w Kłudzicach, 
      - wykonanie nakładek bitumicznych w Korytnicy. 
 
   Zadania które wymieniłem nie zostały ujęte w projekcie budżetu Gminy Sulejów  
   na 2017 r.  
  Poinformował, że na posiedzeniach komisji każda z komisji wniosła poprawki do  
  projektu budżetu na 2017 r. Poprawki te nie zostały uwzględnione w projekcie tego budżetu.  
  Czy Pan Burmistrz powinien uwzględnić w budżecie poprawki zgłoszone przez komisje.  
  W przypadku zatwierdzenia poprawek do budżetu przez Burmistrza mogły być uchylone 
  przez Wojewodę Łódzkiego.    
  Prosił o opinię prawną w tej sprawie.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Wyjaśnił, że w budżecie jest zabezpieczona kwota na budowę chodników. 
        W pierwszej kolejności będzie realizowany chodnik w Barkowicach, bo jest  
        już wykonany projekt.  
        Będzie także realizowana budowa chodnika w Poniatowie na ul. Działkowej.  
        W miejscowości Podkałek, Łęczno i Włodzimierzów będziemy wykonywać 
        oświetlenie uliczne – ledowe.  
          
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
      Poruszył sprawę budowy dróg: 
- Łazy Dąbrowa – Łęczno, 
- Łęczno – Kłudzice.  
Są to drogi , które nie zostały ujęte w budżecie na 2017 r. ale powinny zostać zrealizowane                   
w 2018 r.  
 
 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
      Stwierdził, że radni jak i burmistrz są wybrani, żeby służyć społeczeństwu. 
      Budżet także powinien być podzielony z myślą o społeczeństwie.  
      To radni widzą co jest najbardziej potrzebne w ich okręgach wyborczych. 
      Wnosiłem o budowę drogi w miejscowości Salkowszczyzna. Zadania tego nie  
      Zrealizowano w 2016 r. dopiero w 2017 r.  
      Wnioskuje żeby w 2017 r. zostały wykonane drogi w Salkowszczyźnie, a także  
      w Mikołajowie, Adelinowie i do Państwa Adamków.  
 
 
Radca Prawny 
Barbara Balcerzyk - Bojarczuk 
        Poinformowała, ze przekaże opinie w sprawie budżetu na piśmie.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie poinformował, że procedury odnośnie  
uchwały budżetowej i zachowanie terminów reguluje uchwała Rady Miejskiej w Sulejowie  
z dnia 30 października 2014 r.  
 
Radny 
Sebastian Gaik 
       Zwrócił się do Burmistrza z prośbą, żeby nie bał się radnych. Radni chcą  
       żeby uczestniczył w posiedzeniach komisji. Radni i Burmistrz powinni wspólnie  
       podejmować decyzje i rozwiązywać problemy te łatwe i te trudne.  
       Czy chcemy, czy nie to musimy zajmować się tymi sprawami.   
 
 
 
 



11 
 

 
Radny 
Grzegorz Królik 
          Poinformował, że wystąpił z wnioskiem do Burmistrza w sprawie budowy  
          siłowni zewnętrznej. Pan Burmistrz obiecał, że będzie to wykonane po zabezpieczeniu  
          środków finansowych. W momencie kiedy radni wskazali źródło finansowania  
          tego zadania Pan Burmistrz postąpił inaczej.  
          Dlaczego Pan Burmistrz wycofał się z tego zadania.  
 
 
 
 
Radny 
Jan Ratajczyk  
        Podziękował za budowę sali gimnastycznej w Witowie. 
 
        Prosił o wykonanie oświetlenia ulicznego w miejscowości Zalesice Kolonia i nakładki   
        bitumicznej na ul. Zachodniej w Zalesicach. 
 

 
 
        

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Sulejów na 2017 r. . 

 
 
 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 
 
 
za   -       12 
przeciwnych  -         0 
wstrzymujących  -         3 
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/286/2017 w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Sulejów na 2017 r. . 
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Punkt 5 

 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025.  
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych. 
 
za   -       13 
przeciwnych  -         0 
wstrzymujących  -         2 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/287/2017 w sprawie uchwalenia  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017-2025. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki symbolicznie wręczył  
Burmistrzowi Sulejowa gotowy dokument uchwalony przez Radę Miejska w Sulejowie  
- Budżet Gminy Sulejów na 2017 r. 0 

 
 

Punkt 6 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Sulejów i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy 
nieruchomości. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  
Pani Elżbieta Purgał - Gębalska. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                       
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Obrady sesji opuścił radny Sławomir Szczur.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   -         14 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/288/2017 w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów i udzielenia 
pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy nieruchomości. 

 
 

      Obrady sesji opuścił radny Rafał Fogiel.                                                              
 

Punkt 7 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.     
                                                                                                                                    

 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych Pan Michał 
Kieszkowski.  
 
Radny 
Władysław Czerwiński  

Zapytał, czy wpłynął od mieszkańców wniosek o zmianę nazwy szkoły – Szkoła  
Podstawowa we Włodzimierzowie. 

 
 
Dyrektor BOJO 
Michał Kieszkowski 
       Poinformował, że do BOJO nie wpłynął wniosek o zmianę nazwy szkoły. 
 
 

Radny Rady Powiatu  
Tomasz Michalczyk 

Zapytał, czy zniesienie klas gimnazjalnych będzie miało wpływ na zwolnienia  
nauczycieli.       
 
                                                                                                                                   

Dyrektor BOJO 
Michał Kieszkowski 
          Nie powinny nastąpić zwolnienia nauczycieli. Liczba oddziałów szkolnych może  
          z roku na rok ulegać zmniejszeniu. To zatrzyma płynność kadrową.  
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
          Zapytał, czy w Szkole Podstawowej na Podklasztorzu planuje się zmniejszyć  
          liczbę klas. Pytają o to nauczyciele tej placówki oświatowej, jak i rodzice dzieci.  
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Dyrektor BOJO 
Michał Kieszkowski 

                Wyjaśnił, że w Szkole Podstawowej na Podklasztorzu będą klasy 1 – 8.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki stwierdził, że wspólnie z Dyrektorem  
BOJO uczestniczył w spotkaniu z rodzicami w Szkole Podstawowej Nr 2 w Sulejowie. 
Na tym spotkaniu udzielił wyczerpujących informacji zarówno rodzicom jak i nauczycielom.  
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                         
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   - 13 
przeciwnych  -  0 
wstrzymujących  -  0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/289/2017 w sprawie projektu 
dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.     
 

 
Punkt 8 

 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie                                   
z wychowania przedszkolnego poza czasem przeznaczonym na bezpłatne nauczanie, 
wychowanie i opiekę dzieci do lat 5. 
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
 
za   - 13 
przeciwnych  -  0 
wstrzymujących  -  0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXXI/290/2016 w sprawie określenia 
wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego poza czasem 
przeznaczonym na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę dzieci do lat 5. 
 
 
 

 
Punkt 9 

 
Interpelacje radnych. 

 
Radni nie zgłosili interpelacji.  

 
Punkt 10 

 
Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 

 
Radny 
Sebastian Gaik 
      Stwierdził, że na placu targowym w Sulejowie zostały ustawione słupy oświetlenia  
      ulicznego. Jednak po pewnym czasie zostały usunięte. Proszę o wyjaśnienie w tym  
      temacie.  
 
      Wzdłuż rzeki Pilicy prowadzone były prace porządkowe. Jednak do tej pory nie  
      zostały uprzątnięte gałęzie. Proszę o zainteresowanie się tym tematem.  
 
     Jest propozycja przebiegu trasy S 12. Mamy wydać opinie odnośnie wariantu W 2 
     na odcinku naszej Gminy Sulejów. Czy są już prowadzone prace nad projektem  
     uchwały w tej sprawie? 
 
     Podziękował za szybką reakcję w sprawie biegających psów po ul. Dobra Woda  
     w Sulejowie.  
 
    Prosił o obszerniejsze informacje w sprawie własności budynku Miejskiego Ośrodka  
    Kultury w Sulejowie.  
     

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       Stwierdził, że nie wie kto ustawił i zdemontował słupy na placu targowym. 
       Zostanie wystosowane pismo w sprawie zalegających gałęzi przy obrzeżach  
       rzeki Pilicy. 
       Radni wypowiedzieli się za wariantem W 8 i taka uchwała została podjęta. 
       W tej sprawie były spotkania z mieszkańcami miejscowości Kałek, Włodzimierzów,  
       Kłudzice, Łęczno i Wójtostwo. Jako burmistrz jestem za wariantem W 8 i dlatego stosuje  
       się do uchwały z marca 2013 r.   
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Radny 
Grzegorz Królik  
      Poinformował, że interweniował w sprawie usunięcia gałęzi wzdłuż rzeki Pilicy. 
      Sprawa ta zostanie załatwiona w najbliższym czasie.  

 
Radny 
Paweł Wąs 
        Poruszył sprawę wody dla zachodniej części Gminy Sulejów oraz podziękował za  
        podjęte działania w tym temacie. 

         
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Stwierdził, że są III warianty zabezpieczenia wody dla zachodniej części Gminy Sulejów. 
        I wariant – budowa nowego ujęcia wody, 
       II wariant – budowa ujęcia wody wspólnie z Piotrkowem Tryb., 
      III wariant – zakup wody od miasta Piotrkowa Tryb.  
      Władze Piotrkowa Tryb. w przeciągu 5 lat nie są zainteresowane budową ujęcia wody.  
      Budowa nowego ujęcia przez Gminę Sulejów jest zbyt kosztowna.  
      Bardzo dobrym rozwiązaniem jest kupowanie wody od Piotrkowa Tryb.  
 
 

Radny 
Ireneusz Kuczyński 
      Poruszył sprawę budowy chodnika na ulicy Klasztornej w Sulejowie.  
      Dokumentacja jest już wykonana teraz, należy to zadanie realizować.  
 
      Prosił o usunięcie słupka betonowego na łuku ul. Podkurnędz w Sulejowie.  
 
     Podziękował Pani Dorocie Jankowskiej i Panu Tomaszowi Michalczykowi za  
     błyskawiczne załatwienie lekarza do Przychodni Zdrowia.  
 
 
Radny 
Konstanty Ruciński 
       Stwierdził, że wyjazd przewodniczących komisji na inwestycje, które maja być  
       realizowane na Osiedlu Podklasztorze jest niezasadny. Zaplanowane inwestycje zostały  
       już rozpisane, ogłoszono przetargi i teraz oczekujemy na ich realizację.  
 
      Poinformował, że mieszkańcy pytają, czy będzie sieć gazowa po lewobrzeżnej stronie  
      miasta Sulejowa.  
 
     Zapytał, czy jesteśmy przygotowani na skanalizowanie prawobrzeżnej części miasta  
     Sulejowa. Jest to bardzo ważna sprawa. 
 
     Zapytał, czy planujemy sesję w sprawach dotyczących Miejskiego Zakładu Komunalnego. 
     Wspólnie musimy rozwiązać ten problem. Należy jak najszybciej zorganizować spotkanie  
     z udziałem radnych i osób kompetentnych w tym temacie. 
 

 



17 
 

Radny Rady Powiatu 
Tomasz Michalczyk                                                                                                                                             
            Poinformował, że dokumentacja na budowę ul. Taraszczyńskiej jest w trakcie  
            realizacji. Będzie wykonana w miesiącu lipiec – sierpień.  

 
            W sprawie budowy drogi Przygłów – Koło wystąpiliśmy do Lasów                                                          
            Państwowych o współfinansowanie tej drogi.  

 
 

Sołtys 
Łazy Dąbrowa 
           Zapytała, czy przyjęty budżet ma odniesienie do budowy drogi Łęczno – Łazy  
           Dąbrowa. Czy jest szansa, że zadanie to zostanie zrealizowane.  
           Uważa, że budowa drogi jest ważniejszą inwestycją od budowy siłowni zewnętrznej.  
           Czym radni, burmistrz będą się kierować ustalając harmonogram realizacji  
           inwestycji.   
           Poruszyła sprawę zamykania szlabanów w lasach.  

 
 

Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Poinformował, że w pierwszej kolejności należy rozwiązać stronę prawną 
przebiegu tej drogi. Mamy w budżecie zabezpieczone na to zadanie 38.000 zł.  

 
 
Obrady sesji opuścił Radny Mirosław Włóka i Bartosz Borkowski.  
 
 
Mieszkaniec Osiedla Podklasztorze 
Stanisław Marciniak  

Poruszył następujące sprawy: 
- stan dróg na Osiedlu Podklasztorze i ich budowa,  
- uruchomienie kursu Busa przez Osiedle Podklasztorze, 
- budowa sieci gazowej na Osiedlu Podklasztorze i możliwości udzielenia  
  dofinansowania.  

 
 
Radca Prawny 
Barbara Balcerzyk - Bojarczuk 

Poinformowała, że Gmina Sulejów otrzymała zasiedzenie na Dom Kultury  
w Sulejowie. Po 2 latach spadkobiercy złożyli wniosek o wznowienie sprawy  
i zasiedzenie zostało nam odebrane.  
Sąd okręgowy utrzymał wyrok w mocy.  
Już od 3 lat trwa ponownie sprawa w Sądzie Najwyższym. Czekamy na ogłoszenie  
wyroku.  
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Punkt 20 

 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XXXIV sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 23 stycznia 2017 r.                              
o godzinie 1320.                       
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